
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 17. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 sierpnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

Proszę o podanie informacji dotyczących funkcjonowania grup producenckich w naszym kraju, 
a w szczególności tego, jakie zmiany resort rolnictwa planuje wprowadzić w przepisach 
regulujących funkcjonowanie i wsparcie finansowe grup producenckich. Czy planowane są 
także działania upowszechniające i promujące tę formę współpracy rolników i producentów 
rolnych? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


